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1. Tilstedeværende 

Jeppe, Marcus, Tomas, Nils (lidt forsinket) og Sebastian 

 

2. Valg af referent/dirigent  

Jeppe er begge dele. 

 

3. Kort beretning fra formanden 

Vi har pt. 76 medlemmer. Henover covid-19 perioden har vi mistet ca. lige så mange 

som vi har fået nye medlemmer, så det er tæt på at gå i nul på den front. Selvom de 

fleste af os har ligget brak hen over nedlukningen har jeg (Jeppe) gjort hvad der måtte 

være af små opgaver, og løbende tjekket op på foreningens økonomi, e-mail, 

vedligehold af diverse fysiske som digitale ordninger osv. Der er nogle få hænge partier, 

men nogle af dem giver ikke mening at vende tilbage til før efter næste GF.  Det 

værende ting som forenings e-Boks, fast koordinering af opgaver som rengøring, pant, 

kiosk etc.  

Vi havde i foråret en mindre vandskade på det lille toilet, Kurt Jeppson VVS fiksede det 

for os, og de vurderede at skaden skyldes mislighold af bygningen og regningen blev 

derfor sendt til bygningens administrator.  

 

a. Økonomi 

Forenings økonomi går som sådan ganske fint. Vi kan stadig mærke de måneder vi ikke 

opkrævede betaling for kontingenter, men i det store hele er vi stadig en sund og rask 

foreningen, når det kommer til pengene. Der står pt. 43.164,16 dkk på vores konti. Et 

ret stort fald i forhold til sidste år, men det er hvad man kan forvente efter en længere 

periode kun med udgifter. Hvis vi ellers fortsætter med at være fornuftige, vil der både 

være råd til at have en omfattende buffer, penge til de store projekter vi måtte støde på 

(ny dør/lås) samt løbende mindre indkøb og pasning af kiosk osv.  

 

4. Nyt fra de forskellige bestyrelsesmedlemmer 

Sebastian er tilbage! Hurra!  
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Marcus tager på ferie om lidt, men er rigtigt tilbage i september. Når han er tilbage, vil 

han lave en både en nybegynder AoS liga, en nybegynder 40k liga og Middel Earth 

Monday vil vende frygteligt tilbage.  Han overdrager kontoret til bestyrelsen (mere om 

det længere nede) – alt er lappet og malet. Han genopstiller, og opstiller eventuelt som 

kassér hvis Mike stopper.  

Tomas har også tid til at være med igen. Han genoptager derfor også sine faster pligter.  

 

5. Hvad skulle de forskellige bestyrelsesmedlemmer ordne siden 
sidst?  

a. Internet 

Det er ikke rentabelt at købe fastnet internet ude hos de gængse leverandører. 

Andelsbeboerne bruger yousee, men de kan ikke tilbyde en hastighed der er noget 

værd, eneste anden mulighed, er et mobilt netværk. Det er ikke så hurtigt eller stabilt, 

men fint til husbehov. Hos de fleste udbydere kan vi få 1000GB/måneden for 250 kr. 

Der stemmes for at det skaffes. Jeppe står for det.  

  

b. Indretning af hyggerum 

Det er ikke arbejdet værd at sætte hylder på. Så det skal tænkes om igen. Eventuel en 

ny og mere passende reol, som kan erstatte den gamle lave, så vi ikke skal lave 

yderligere om i indretningen? Vi kan bytte IKEA hylderne der ikke er åbnet til andet fra 

IKEA – uden tidsbegrænsning. Det er der stemning for, men det skal planlægges 

yderligere på en senere dato.  

 

c. Udbedring af el, lamper og vvs 

Jeppe vil godt stå for at kontakte Kurt Jeppson Aps i august. Varmt vand, faldstamme og 

vandpumpe.  

Marcus taler med en ven om lampe skift.  Tomas vil også gerne kigge på det.  

 

d. Dør og lås 

Jeppe har stadigt kontakt til låsesmed. Der skal skaffes en dør. Jeppe og Tomas snakker 

om det, hvis det ikke kan løses den vej, taler Jeppe med en ven der er tømre.  
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6. Indkøb 

a. ETC tærren (40k) ønsket af Bjørn.  

Det koster ca. 1400 kroner, og er modulært så det kan pakkes ned igen uden at fylde 

voldsomt meget. Vi kan nok godt overtale Bjørn til at male det. Det vil lade vores 

medlemmer spille med det officielle tærren sæt de bruger til ETC turneringener, og som 

også er det de fleste kompetitive turneringer bruger i DK så vidt jeg (Jeppe) ved. 

 

 Det er enstemmigt vedtaget. Jeppe informerer Bjørn.   

 

b. En ny kompressor 

Da der er flere og flere medlemmer der bruger airbrush, kunne det give mening at 

skaffe en ekstra kompressor så det er muligt for flere medlemmer at airbrushe på 

samme tid. De kan fås relativt billigt hvis man køber dem der er lavet til brug af 

airbrush. Filtersættet koster heller ikke alverden. I alt tænker jeg (Jeppe) at budgettet 

ville være 2-4 tusinde kroner i alt.  

Tomas mener der vil kunne gøres ordentlig for maksimalt 2k.  

Det er enstemmigt vedtaget, med den note at der ikke kommer økonomisk i vejen for 

ny dør/løs og at der også bliver købt bedre udluftnings udstyr. Jeppe og Tomas kigger på 

det.  

 

7. Rengøringsdag 

Jeppe skriver ud i FB gruppen, det skal ske inden Q4 2021.  

 

8. Rengøring generelt set 

Inden lock down brugte vi et par gange HappyHelper, det koster ca. en plov. Det 

enstemmigt vedtaget at vi fortsætter med det.  Jeppe står for kontakten med dem ind 

til videre.  

 

9. Kontoret 

Marcus trækker sig fra at leje kontoret. Jeppe stiller som forslag at det overtages af 

bestyrelsen og fremover bruges som fælles lokale til bestyrelsen/lager/kontor. Som vi 
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får mere og mere tærren kan det med tiden indrettes til et tærren rum? (Er der plads til 

at man kan have et spillebord derinde?) I så fald kunne bestyrelsen nøjes med et enkelt 

skrivebord og et par skuffer/et lilleskab – evt. med lås på dette i stedet for lås på døren.  

 

Det er enstemmigt vedtaget at bestyrelsen overtager lokalet til deres formål. De 

præcise definitioner udarbejdes. Som udgangspunkt indretter Jeppe det som 

arbejdsplads til administrative opgaver. Jeppe køber ind til en kodelås.  

 

10. Generalforsamling 

Dato for GF? Hvis man holdt det en fredag kunne man tage ud og hygge bagefter.  

Lokation for GF? Samme sted som sidst, men uden at købe drikkevare af dem? Hvis de 

vil have os selvfølgelig. Andre forslag? (Deres drikkevare var meget dyre).  

 

Den 17. september er enstemmigt vedtaget. Jeppe indkalder snarligt. Hvis muligt i 

samme lokaler som sidst.  

 

a. Punkter til GF  

Fra sidste GF er følgende punkter der skal tages op 

• Skal medlemmer der er til stede til GF kunne holde 2 stemmer i stedet for én? 

Vedtægtsregl nr. 5 stk. 2.  

• Ny vedtægtsregl – skal man have været medlem af RT i mere end 6 måneder for 

at kunne stille op til bestyrelsen. Skal man have siddet i bestyrelsen for at kunne 

stille som formand? 

• Nogen skal undersøge muligheden for at klubben kan tegne en forsikring på 

inventar etc.   

Tomas kigger på sagen.  

 

Nye punkter til GF 

• Ændring af vedtægtstregl nr. 10 stk. 2 – vedrørende hyppighed af møder for 

bestyrelsen.  Jeppe forslår at formuleringen ændres til mindst 1 gang i kvartalet.  

• Indførelse af vedtægtsregl vedrørende alderskrav til medlemmer (min. 18 år) – 

grundet lovkrav i forbindelse med salg af alkohol og lignende omstændigheder.  

• Info omkring at det er for dyrt pt. at flytte til nye lokaler.  
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• Indførsel af vedtægtsregl der giver forplejning til bestyrelsen.  En fast økonomisk 

ramme for dette skal defineres inden GF.  

 

b. Hvem står på valg? Hvem stiller op igen? 

• Jeppe Møgelmose  

o – ikke på valg 

• Tomas Sejtved  

o – på valg  

o – stiller op igen 

• Mike Svejdal  

o – på valg 

• Marcus Gehrcke  

o – på valg  

o – stiller op igen 

• Jannick Teige  

o – på valg 

• Sebastian Petersen  

o – på valg 

o – stiller op igen 

• Morten Bryld  

o – på valg  

o – stiller op igen 

• Nils Blischen  

o – på valg 

o – Stille ikke op igen 

 


